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Behandling:

1. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) i sak KST – 133/ 20 Behov for flere kontor:
Det foreslås å investere inntil 10 % ekstra av kostnadsoverslaget på 4,5 mill i tillegg for å dekke
takflaten med solceller.

Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) ble tatt til orientering.

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) i sak KST 021/ 20 Presentasjon - Oppstart av
bompengeutredningen på Haugalandet
Formannskap/Kommunestyre i Karmøy kommune tar initiativ ovenfor relevante organ til en
gjennomgang av Haugalandspakken. Formålet med en ekstern gjennomgang er å avdekke hvorfor
det i løpet av gjennomføringen av Haugalandspakken har oppstått et stadig større avvik mellom den
planlagt prosjektporteføljen og de faktisk gjennomførte prosjektene.

Ordfører foreslo at formannskapet oversender forventning og støtte til arbeidet til Rogaland
Fylkeskommune og viser til ønske om å delta i forvaltningsrevisjonsrapport i Haugalandsrapporten .
Brevet vedlegges referatlisten til formannskapet og kommunestyret.
Formannskapet oversender brev til Rogaland Fylkeskommune. Brevet og svaret fra
fylkeskommunen legges på referatlisten til formannskapet og kommnunestyret.

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Halleland (AP) i sak KST 141/ 20 Samlesak for spørsmål

Med bakgrunn i sak 20/26179 ber kommunestyret rådmannen komme med forslag om en revidert
strategi for tilsyn og ulovlighetsoppføring og at det følges opp i budsjett- og økonomiplan.

Oversendelsesforslaget ble oversendt rådmannen for utarbeiding av politisk sak.



 
 
 
4. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (SV) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 
 
1. Karmøy kommune evaluerer iPad ordningen elevene har i dag på skolene på lik linje med andre 
kommuner som er igang med en evaluering. 
2. Kommunen kvalitetssikrer fortløpende at de Teknologiske løsninger som er introdusert i skolen 
skal være tilpasset barnas alder og modenhet 
3. Utvalget ser på hvilke ordninger kommunen har på forsikringer på skolens ipader. 
4. Kommunen vektlegger brukermedvirkning fra lærere og foreldre. 
Et ytringsklima må også sikres i en slik prosess." 
Oversendelsesforslaget er videresendt til hovedutvalg oppvekst og kultur. 
 
 
 
5. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 
 
Administrasjonen bes utrede  
Ulike ordninger og tilskudd for solceller på nybygg  
Ulike solcellepaneler som kan fungere som erstatning for takplater  
Ulike fordeler ved solceller på energivennlige bygg 
 
Ordfører informerte om at rådmannen har satt av 1,8 mill i budsjettet til dette. 
Hansen (SV) ønsker tilbakemelding fra Haugaland kraft om dette er lønnsomt, og ønsker en plan for 
hvordan dette skal gjennomføres. 
Formannskapet vil invitere Haugaland Kraft til å avholde en orientering ang solceller og 
bruk/lønnsomhet rundt dette. 
Oversendelsesforslaget ble tatt til orientering.  
 
 
 
6. Oversendelsesforslag fremsatt av Melhus (KL) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 
 
Kommunestyret ber om en utredning fra rådmann om hvilke merkostnader opprettelse av nullavtaler 
vil ha for kommunen, og om det er mulig å tilby det i områder med ekstra utfordringer mht 
legedekning. 
 
Rådmannen utarbeider notat og legger på referatlisten til kommunestyret i november. 
 
 
 
7. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 
 
Det utarbeides en oversikt over bruk av ulike sprøytemiddel i Karmøy kommune. både mengder og 
bruksområde. Det foretas en vurdering av alternative bekjempningsmidler eller metoder. 
Denne prosessen skal ha som mål å minimere, og på sikt totalt utfase, bruk av sprøytemidler i 
Karmøy kommunes regi. 
 
Hansen (SV) ønsker tilbakemelding på resultatene fra tidligere forsøk på dette i Karmøy kommune. 
Rådmannen utarbeider notat og legger på referatlisten til kommunestyret i november. 
 
 
 



 
 
 
 

 

 

 
 
 
FSK- 132/20 Vedtak: 
 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) i sak KST – 133/20 Behov for flere kontor: 
 
Vedtak: 
 
Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) ble tatt til orientering.  
 
 
 
2. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) i sak KST 021/20 Presentasjon - Oppstart av 
bompengeutredningen på Haugalandet 
 
Vedtak: 
 
Formannskapet oversender brev til Rogaland Fylkeskommune. Brevet og svaret fra 
fylkeskommunen legges på referatlisten til formannskapet og kommnunestyret. 
 
 
 
3. Oversendelsesforslag fremsatt av Halleland (AP) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål 
 
Vedtak: 
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt rådmannen for utarbeiding av politisk sak. 
 
 
 
4. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (SV) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 
 
Vedtak: 
 
Oversendelsesforslaget er videresendt til hovedutvalg oppvekst og kultur. 
 
 
 
5. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 
 
Vedtak: 
 
Oversendelsesforslaget ble tatt til orientering.  
 
 
 
6. Oversendelsesforslag fremsatt av Melhus (KL) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 



 
Vedtak: 
 
Rådmannen utarbeider notat og legger på referatlisten til kommunestyret i november. 
 
 
 
7. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 
 
Vedtak: 
 
Rådmannen utarbeider notat og legger på referatlisten til kommunestyret i november. 
 
 
 

1. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) i sak KST – 133/20 Behov for flere kontor: 

 
Det foreslås å investere inntil 10 % ekstra av kostnadsoverslaget på 4,5 mill i tillegg for å dekke  
takflaten med solceller. 
 
Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) oversendt formannskapet uten realitetsbehandling.  
 
 
 

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) i sak KST 021/20 Presentasjon - Oppstart 
av bompengeutredningen på Haugalandet 

 
Formannskap/Kommunestyre i Karmøy kommune tar initiativ ovenfor relevante organ til en  
gjennomgang av Haugalandspakken. Formålet med en ekstern gjennomgang er å avdekke hvorfor  
det i løpet av gjennomføringen av Haugalandspakken har oppstått et stadig større avvik mellom den  
planlagt prosjektporteføljen og de faktisk gjennomførte prosjektene.  
  
Oversendelsesforslag fremmet av Krog (MDG) ble oversendt formannskapet uten  
realitetsbehandling. 
 
 
 

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Halleland (AP) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål 

 
Med bakgrunn i sak 20/26179 ber kommunestyret rådmannen komme med forslag om en revidert 
strategi for tilsyn og ulovlighetsoppføring og at det følges opp i budsjett- og økonomiplan. 
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
 
 

4. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (SV) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 

 
1. Karmøy kommune evaluerer iPad ordningen elevene har i dag på skolene på lik linje med andre 



kommuner som er igang med en evaluering. 
2. Kommunen kvalitetssikrer fortløpende at de Teknologiske løsninger som er introdusert i skolen 
skal være tilpasset barnas alder og modenhet 
3. Utvalget ser på hvilke ordninger kommunen har på forsikringer på skolens ipader. 
4. Kommunen vektlegger brukermedvirkning fra lærere og foreldre. 
Et ytringsklima må også sikres i en slik prosess." 
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt til Hovedutvalg oppvekst og kultur uten realitetsbehandling. 
 
 
 

5. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 

 
Administrasjonen bes utrede  
Ulike ordninger og tilskudd for solceller på nybygg  
Ulike solcellepaneler som kan fungere som erstatning for takplater  
Ulike fordeler ved solceller på energivennlige bygg 
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
 
 

6. Oversendelsesforslag fremsatt av Melhus (KL) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 

 
Kommunestyret ber om en utredning fra rådmann om hvilke merkostnader opprettelse av nullavtaler 
vil ha for kommunen, og om det er mulig å tilby det i områder med ekstra utfordringer mht 
legedekning. 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
 
 

7. Oversendelsesforslag fremsatt av Melhus (KL) i sak KST 141/20 Samlesak for spørsmål: 

 
Det utarbeides en oversikt over bruk av ulike sprøytemiddel i Karmøy kommune. både mengder og 
bruksområde. Det foretas en vurdering av alternative bekjempningsmidler eller metoder. 
Denne prosessen skal ha som mål å minimerer, og på sikt totalt utfase, bruk av sprøytemidler i 
Karmøy kommunes regi. 
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
 
 
 
 
 


